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Handicaprådets høringssvar vedr. Særlige landtakster i Flextur

Handicaprådet har modtaget høringsmateriale vedr. Særlige landtakster i 
Flextur. 

Handicaprådet har følgende bemærkninger:

Handicaprådet er ikke interesseret i en nedsættelse på 1/3 af taksten speci-
elt for landområdet med dertil følgende stigning (op til 38%) i bytaksten. 

Dette skyldes at der bor mange borgere med handicaps i byerne og de bru-
ger flekstrafik i forbindelse med kørsel fra bopæl til møder i klubber o. lign., 
da det er forbundet med stort besvær at finde stoppestederne i byen grundet 
manglende afmærkninger og lydfyr samt megen trafik.
 
Handicaprådet synes, at taksten på de 36 kr. i dag er rigeligt og jo svarer til 
bustaksten f.eks. også ud til landområderne og det er rimelig med samme 
takst uanset, hvor man bosætter sig i en kommune. I nogle landområder 
stiller kommunen desuden gratis busdrift til rådighed.

Handicaprådet skal endvidere gøres opmærksom på, at dette er en sag hvor 
tilgængelighed for borgere med handicaps med fordel kunne være belyst i 
sagen.

På vegne af Handicaprådet

Ole J. Andersen, Formand for Handicaprådet i Slagelse kommune
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